
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 10/2005  w dniu 27 czerwca 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  14.00  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki obecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński obecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
4. Barbara Górna – Kierownik WSOiZ

5. Tomasz Przysiecki – Ordynator Oddziału Pulmonologicznego Wielkopolskiego

Szpitala Chorób Płuc i Gruźlicy

6. Grzegorz Hoffmann – Dyrektor SP ZOZ

7. Michał Piechocki – Wicestarosta Wągrowiecki

 



8. Beata Korpowska – Dyrektor PUP
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
1. Informacja na temat zachorowań na choroby płuc w powiecie.
2. Opiniowanie materiałów na sesję.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

 



_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy L. Pluciński
wita wszystkich zaproszonych gości oraz radnych komisji.

Pani Barbara Górna kierownik WSOiZ przedstawia zebranym program
wczesnego wykrywania i zapobiegania przewlek łej obturacyjnej chorobie płuc
(POCHP). Program obejmie swoim zasięgiem osoby w wieku 40 lat i więcej z
terenu powiatu wągrowieckiego. Na ten cel przeznaczono 16.200 z ł, za którą to
kwotę należy przebadać ok. 500 osób. Program będzie realizowany do grudnia br.

Pan Tomasz Przysiecki Ordynator Oddziału Pulmonologicznego Wielkopolskiego
Specjalistycznego Szpitala Chorób Płuc i Gruźlicy przypomniał zebranym o
kłopotach, z którymi borykał się chcąc utworzyć gabinet specjalistyczny
pulmonologicznych na terenie powiatu wągrowieckiego. Dziś gabinet
specjalistyczny działa na podstawie kontraktu z NFZ. Pan doktor zauważa, że
osoby powyżej 40 roku życia powinny obowiązkowo podlegać badaniom
kontrolnym. Najczęściej występujące schorzenia to obturacyjna choroba płuc,
astma oskrzelowa oraz sporadyczne przypadki zmian pogruźlicznych płuc.
Podstawową przyczyną chorób jest palenie papierosów oraz tryb życia. Pan
doktor zauważa, że współpraca lekarza pulmunologa z lekarzami rodzinnymi oraz
szpitalem powiatowych układa się bardzo dobrze. Kontrakty na badania chorób
płuc mogłyby być większe o ok. 15-20%.

Pan radny Marceli Marzyński prosi o komentarz do programów profilaktycznych
NFZ. Pan T. Przysiecki uważa, że programy profilaktyczne powinny być
prowadzone przez poradnie oraz lekarzy rodzinnych, ale wyrazi ł swoją
dezaprobatę dla wykonywania „małego obrazka” RTG.

Pan Dyrektor SP ZOZ G. Hoffmann podziękował za wysoką ocenę współpracy
pomiędzy szpitalem specjalistycznym w Chodzież a szpitalem powiatowym w
Wągrowcu.

Pan dyrektor G. Hoffmann przedstawił komisji propozycje zmian w statucie Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu oraz przedstawił wniosek SPZOZ o dotację ze środków
Ministerstwa Zdrowia na wsparcie działań mających na celu poprawę jakości świadczeń
zdrowotnych.
Pani radna M. Nowak zwróciła uwagę, że w uzasadnieniu należy skreślić następującą
część zdania: „... i szpital nie będzie wchodził w następne zadłużanie się”.
Pani dyrektor Beata Korpowska przedstawiła informację na temat realizacji Powiatowego
Programu Promocji Zatrudnienia i Aktywizacji Rynku Pracy w           2004 r. oraz
program działań na 2005 r. a wśród najważniejszych działań:
1. Wykonywanie badań ankietowych wśród pracodawców,
2. Wzmocnienie pośrednictwa pracy i doradztwa zawodowego,
3. System informacyjny dla bezrobotnych,
4. Organizowanie i prowadzenie szkoleń zgodnie z potrzebami rynku,
5. Poniesienie poziomu organizacyjno-technicznego PUP.

 



-4-

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

Komisja proponuje skreślenie we wniosku do Ministerstwa Zdrowia o dotację dla ZOZ w
Wągrowcu w uzasadnieniu do wniosku słów ”... i szpital nie będzie wchodził w następne
zadłużanie się”

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 



 


